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Svar på ”Varför har bygget av nya gymnasiet (WGY) ännu inte slutredovisats” 

 

Tack för Interpellationen! 

 

Anders Wikman frågar: 

1. Varför har projektet för bygget av nya gymnasiet ännu inte slutredovisats enligt de 
regler som kommunfullmäktige har beslutat? 
 

2. När kommer projektet att slutredovisas enligt de regler som kommunfullmäktige har 
beslutat? 

Svar 

1. Projektet kommer att slutredovisas helt enligt de regler som finns. Redovisning sker 
efter att investering tagits i bruk, projektet är avslutat och underlag är 
kvalitetssäkrade av styrgrupp samt berörda förvaltningar.  
 

2. Planeringen är att den 19 mars kommer slutredovisningen att godkännas i 
styrgruppen där berörda förvaltningar är representerade. I april kommer 
slutredovisningen att redovisas för och beslutas av både Utbildningsnämnd och 
Teknisk nämnd, för att därefter överlämnas till kommunstyrelsen. 

 

 

Krister Larsson 

Ordförande Tekniska nämnden 


